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Spotkanie w sprawie określenia kolorystyki pojazdów
szynowych

W dniach 12 -13 października br. kierownik Oddziału Przewozów Regionalnych oraz
podinspektor w Oddziale uczestniczyli w spotkaniach z przedstawicielami spółki PESA
Bydgoszcz oraz spółki ZNTK „Mińsk Mazowiecki”. Spotkania dotyczyły wyboru wspólnej
kolorystyki zewnętrznej oraz wewnętrznej nowo zakupionych 4 pojazdów EZT oraz
modernizowanych: 1 sztuki ED-72, EN-57 i 2 sztuk pojazdów EN-81. Mimo, że do odbioru
pojazdów pozostało min. 10 miesięcy  niezbędnym jest bardzo wczesne omówienie
kolorystyki i wzoru malowania pudła pociągu, kolorystyki wykładzin podłogowych, ścian
wewnętrznych i sufitu oraz wzorów obicia siedzeń. Zaproponowaliśmy niespotykane
dotychczas na sieci kolejowej w Polsce rozwiązania futurystyczne, które mamy nadzieję, że
spodobają się podróżnym.
PESA Bydgoszcz zobowiązała się przedstawić w najbliższym czasie wizualizację pojazdów,
która zostanie przedstawiona do akceptacji Zarządowi Województwa Świętokrzyskiego.


